


Beste inwoner,

Op het einde van vorig jaar vertelden wij u wat wij gerealiseerd hadden van de 5 verkiezings
beloften die wij deden: inspraak geven, subsidies zoeken, dienstverlening verbeteren,  
efficiënt besturen en écht langetermijnbeleid uitstippelen. De stand van zaken toen vindt u op 
https://open-nva.be/nieuws/een-goed-en-gezond-2020
Nu er alweer een werkjaar voorbij is, brengen wij opnieuw verslag bij u uit.  
Er is echter één grote spelbreker: Corona! De Covid-19-crisis houdt ons sinds maart 2020 in 
een houdgreep en heeft onze werkzaam heden en planning bemoeilijkt. De voorbije maanden 
zijn wij voortdurend in de weer geweest om het virus in te dijken, onze mensen te beschermen, 
en wie getroffen werd te helpen.
Als burgemeester kreeg ik honderden vragen van inwoners, tweede verblijvers, gasten.  
Over onze aanpak van de crisis kregen wij vele gelukwensen,  
en dat doet natuurlijk plezier. Maar het allerbelangrijkste is dat 
we in deze tijden goed voor elkaar zorgen. Ook jullie kunnen hier 
allemaal een steentje bijdragen: zorg voor jezelf, maar kijk ook eens 
rond in je buurt of er mensen zijn die hulp nodig hebben of  
eens een opbeurend telefoontje kunnen gebruiken.
De verkozenen van onze groep Open & N-VA stelden alvast  
een mooi gebaar: ze stonden een deel van hun vergoeding af  
aan een goed doel.
Wij wensen al onze inwoners toe dat 2021 in ieder geval beter wordt 
dan 2020!

Wilfried Vandaele, 
burgemeester



Wij hebben al van in maart een gemeentelijke crisiscel 
bijeengeroepen. Die vergaderde 17 keer. 
Als een van de eerste gemeenten in het land, bezorgden wij 
aan alle inwoners 5 mondmaskers. We namen een Corona-
noodnummer in gebruik, brachten informatieborden aan, 
schilderden looprichtingen op de voetpaden en de dijk, we 
verstuurden gedurende enkele maanden geen facturen 
meer naar de mensen om hen wat extra zuurstof te geven.  
8,1 miljoen euro aan inkomsten krijgen wij op die manier pas 
maanden later binnen.
We hebben onze zorginstellingen geholpen, bv 
door in spoedtempo een afdeling te bouwen waar 
de Coronapatiënten apart konden verblijven, door 
dranghekkens te plaatsen op de parkings, door 
mondmaskers van onze vrijwilligers ter beschikking te stellen, 
door - in de eerste weken - al het veiligheidsmateriaal 
van onze technische dienst (brillen, overals…) aan 
zorginstellingen te schenken…  
We hebben extra poetspersoneel ten 
dienste gesteld van de scholen, en extra 
opvangpersoneel. Kwetsbare inwoners, bv 
80-plussers, werden allemaal opgebeld. 
Sociale huurders kregen informatie op maat.

Onze aanpak van Covid-19

In het zomerseizoen telden wij met een speciaal voor 
onze gemeente ontwikkeld systeem het aantal 

strandgangers.  
Dat verliep prima, als we vergelijken met 

sommige andere kustgemeenten.  
Eén keer werd het zo druk, dat wij de 
toegangswegen naar onze gemeente 
afgesloten hebben.
 



Elk gezin kreeg een Coronabon, die bij de 
plaatselijke handelaars besteed kan worden. 
De terrassen van de horeca kregen extra ruimte 
en een korting van 25% werd verleend op 
concessies, kamers, losse plaatsen op campings, 
sociaal toerisme. Voor kwetsbare gezinnen is er 
extra ondersteuning. Die komt er ook voor het 
verenigingsleven (jeugd, sport, cultuur).  
100 nieuwe laptops gaan naar kwetsbare gezinnen 
met schoolgaande kinderen. We kregen daarvoor 
subsidie van de hogere overheid.

Rebecca Pollet: “Fier dat ik heb mogen 
werken op COVID-19-afdeling”
Rebecca Pollet, lid van het Bijzonder Comité 
Sociale Dienst in de Haan (het vroegere 
OCMW) voor onze groep Open & N-VA, ging 
bij de uitbraak van de crisis als verpleegster 
voltijds op de COVID-afdeling werken. C02-meters

In november overhandigde 
schepen van Jeugd, 
Onderwijs en Leefmilieu 
Mathieu Delbarge aan 
alle scholen een CO2-
meter. Die meter geeft 
aan of een binnenruimte 
goed verlucht wordt. Dat 
is o.m. belangrijk om het 
besmettingsgevaar door 
Corona in de gaten te 
houden.



Wij houden onze beloftes

BELOFTE 1: inspraak

Terwijl we in 2019 niet minder dan 11 inspraak-
vergaderingen organiseerden, kon dat in 2020 niet door 
Corona. Op de nieuwjaarsreceptie voor de bevolking op 
Vosseslag legde de burgemeester de krachtlijnen uit van 
het beleid voor de komende jaren. 

Op 20 februari was er in Wielingen een toelichting bij de 
nieuwe golfbrekers voor Wenduine, en op 6 maart had een 
inspraakavond plaats over de heraanleg van de Vosseslag. 
Corona deed toen net zijn intrede en het was meteen de 
laatste publieke vergadering die we in 2020 konden houden. 
Door Corona hebben de verschillende adviesraden minder 
vaak kunnen vergaderen dan gepland. Maar toch hebben 
we steeds geluisterd naar de verschillende sectoren.

Om de mening van de inwoners te kennen over de 
verkeersafwikkeling in de Grotestraat (en de Duinenweg), 
hielden we na de zomer een enquête via het informatieblad 
en de website. 561 mensen vulden de enquête in.
Om de mensen op de hoogte te houden van de 
verschillende Coronamaatregelen, nam de burgemeester 
in de loop van het jaar 20 filmpjes op.  
Die werden duizenden keren bekeken. 

BELOFTE 2: subsidies zoeken

Ook het voorbije jaar deden we ons best om subsidies binnen 
te halen. Ze allemaal opsommen, zou ons te ver leiden.  
Toch enkele voorbeelden.

Vlaams Minister van Leefmilieu Zuhal Demir stelt 1.710.000 
euro subsidie ter beschikking voor rioleringen in de  
Grotestraat. Ook maakt ze 121.955 euro vrij voor een 
natuurproject in de Zandpanne De Haan. Extra middelen ook 
voor instellingen die vakanties aanbieden voor mensen met 
zorgnood. Ook de kustreddingsdienst kreeg voor het eerst 
250.000 euro van Vlaanderen. 

De Vlaamse en federale overheid ondersteunen gemeenten 
ook in het kader van Corona. 



BELOFTE 3: dienstverlening

Stapsgewijs verbeteren wij de online dienst verlening 
voor onze inwoners. Je hoeft niet meer naar het 
gemeentehuis te komen voor een adreswijziging, 
een uittreksel uit strafregister, een bewijs van gezins-
samenstelling, enz. 

Ook tickets bestellen voor optredens en huren van 
zalen kan voortaan digitaal. Ook je bezoek aan het 
containerpark reserveer je voortaan online. 

De (digitale) gemeenteraadszittingen van 19 
november en 17 december konden ook voor het eerst 
online gevolgd worden.

Wie een vraag stelt aan de gemeente, krijgt in 95% van 
de gevallen binnen de 24 uur een – minstens voorlopig 
– antwoord.

Zo krijgt De Haan 138.618 euro voor sport-, jeugd- en 
cultuur beleid. 

Om kwetsbare inwoners te onder steunen stelde de 
Vlaamse regering een bedrag van 22.585,43 euro ter 
beschikking, aangevuld met nog eens 23.840 euro.

De provincie kwam met zo’n 13.000 euro over de brug om 
onze zomer Coronaveilig te organiseren en met 11.733 
euro als tussenkomst in de mondmaskers.
Eerder al kreeg de vuurtoren van Guillaume Bijl aan de 
Vosseslag 225.000 euro subsidie via Westtoer. 

Schepen van sociale 
zaken Marleen 
Schillewaert-Vercruyce en 
raadslid Steve Depecker: 
“In december kende 
minister van Wonen 
Matthias Diependaele 
(N-VA) een subsidie 
toe van 84.000 euro 
voor het renoveren van 
2 noodwoningen in de 
Zeehondstraat”.

Wij besparen ook binnen de gemeente. Schepen 
van Financiën Christine Beirens liet een doorlichting 
uitvoeren van alle verzekeringspolissen. 
 
De openbare aanbesteding die volgde had als resultaat 
dat De Haan voortaan 125.000 euro per jaar minder 
verzekeringspremies betaalt, terwijl er een betere 
dekking is.



Concessie 25 jaar beschermd
Omdat het 25 jaar geleden is dat 
de Concessie werd beschermd als 
dorpsgezicht, wordt het verhaal van 
de bescherming verteld op info-
panelen die opgesteld staan in  
De Potinière.  
Er verscheen ook een brochure in vier 
talen. Vlaams minister van Onroerend 
Erfgoed Matthias Diependaele (N-VA) 
kwam op 27 juni het startschot geven 
voor de herdenking.

BELOFTE 4: efficient besturen

Stap voor stap voeren we ons “meer-
jarenbeleidsplan” uit.  
Ziehier enkele verwezenlijkingen.

Veiliger fietsen
Er komt na tien jaar eindelijk schot 
in het dossier rond de aanleg van 
een fietspad tussen De Haan en 
Nieuwmunster, langs de Grotestraat. 
Op 12 november verleende de 
Deputatie van West-Vlaanderen 
de vergunning voor het vrijliggende 
tweerichtingsfietspad. 

Intussen legden we in de Nieuwe 
Steenweg al een fietssuggestiestrook 
aan in de zone tegen het centrum. 
Ook de Wenduine steenweg werd 
ter hoogte van het Groentenmarktje 
eenrichting met fietssuggestiestroken.  
De Schoolstraat in Wenduine werd 
eenrichting, en ook de Grotestraat, in 
voorbereiding van de heraanleg.  
Er werden ook 3 openbare 
fietspompen geplaatst.

Marva
Op 8 maart onthulden we op de 
plaats waar haar geboortehuis 
stond, een herinneringsplaat voor de 
zangeres Marva. 



Parkeren voor zorgverstrekkers 
Gemeenteraadsleden Hilde Dhont, Ine 
Meesschaert en Trui Minne-Jonniaux, 
en raadslid van het sociaal comité 
Rebecca Zwaenepoel-Pollet werkten 
een voorstel uit om zorgverstrekkers te 
laten parkeren voor garagepoorten en 
op opritten. De bewoners die hiermee 
akkoord gaan, kunnen een klever 
aanbrengen.

Erfgoedpluim 
Om mensen een schouderklopje te 

geven die hun erfgoedpand volgens 
de regels van de kunst hebben 

gerestaureerd, stelden we  
de “Erfgoedpluim” in. De eerste pluimen 

gingen naar hotel Bellevue en de villa 
Why Not in de concessie.

Elektrische bakfietsen
Na de 2 elektrische bakfietsen 

die eind 2019 werden 
aangekocht, kwamen er in de 

loop van 2020 nog 4 bij.  
De dienst Werken in Eigen 

Beheer gebruikt de fietsen. 
Daar kwam een subsidie voor 

van 70.000 euro.

AED-toestellen
In vrijwel alle gemeentegebouwen hingen er 
AED-toestellen (defibrillatie). Die hingen 
echter binnen, waardoor ze na de 
openingsuren niet meer bereikbaar waren.  
De gemeente kocht waterdichte kasten aan 
en hing de AED-toestellen buiten.  
Nu zijn ze dus 24/24 bereikbaar. 



BELOFTE 5: langetermijnvisie 

Aankoop 3,5 ha in Wenduine
In Wenduine, aan de Brugsesteenweg, 
ligt nog een groot terrein met de  
bestemming “gemeenschaps-
voor zieningen”. Na bijna twee jaar 
onderhandelen bereikten we een 
akkoord: de gemeente kan de zone 
kopen voor een bedrag van 1,4 miljoen 
euro. De oorspronkelijke vraagprijs was 
2,1 miljoen. 
Gemeenteraadslid Hans Knudde: 
“Als de gemeente in de toekomst in 
Wenduine sportaccommodatie wil, als 
de technische dienst extra ruimte  
nodig heeft, als we de toeristen in de 
zomer een randparking willen bieden…  

CLICK: pilootproject De Haan 
Fost Plus koos De Haan uit als 
pilootgemeente voor een nieuw 
project: CLICK. Afval dat in de fuchsia 
vuilnisbakken in de gemeente 
gedeponeerd wordt, wordt apart 
gesorteerd en 100% gerecycleerd.

1300 nieuwe bomen in duinbossen
Begin februari hebben zo’n 250 
vrijwilligers samen met het Agentschap 
Natuur en Bos (ANB) en het 
gemeentebestuur 1300 nieuwe bomen 
aangeplant. De gemeente zelf plantte 
in het najaar van 2020 ook nog enkele 
honderden bomen aan.

al die zaken kunnen daar. Maar het is 
niet de bedoeling dat we alles daar 
meteen opvullen.”



Kunst in het straatbeeld
In het najaar stelden we op de dijken twee kunstwerken op van de 
plaatselijke kunstenares Linde Ergo.  
Schepen Rudi Cattrysse: “De 14 meter hoge Vuurtoren van Guillaume 
Bijl, wordt de nieuwe blikvanger voor de Vosseslag”.

Openbare toiletten
Jan Vermast en Trui Jonniaux 
overtuigden het schepencollege om 
extra openbare toiletten te plaatsen.  
De aankoop ervan wordt voorbereid.



Investeringen sport
In het Astridpark Wenduine kwam er een 
Padelterrein, volledig bekostigd door de 

tennisclub. De Visvijver aan de Vosseslag 
wordt voortaan door de gemeente 

uitgebaat. Het nieuwe clubhuis van de 
hondenclub op Haneveld is klaar. 

Er is ook ruimte voor de wielertoeristen. 
Eveneens op Haneveld werd bij wijze van 

proef een “pumptrack” gelegd.

Hondenweiden 
Eind juni werd de eerste honden-
losloopzone in de wijk Vosseslag in 
gebruik genomen.  
Ook aan de Zwarte kiezel en op Haneveld 
in De Haan komen er hondenweides.

Wegenwerken
De Vosseslag en de aanpalende straten 
(Mispelburgstraat, Katterekelaan, 
Mezenlaan en gedeelte Zandstraat) 
worden heraangelegd. In de herfst 
werden de eerste voorbereidingen 
getroffen en de werken kunnen 
binnenkort starten.
De werken aan de Ringlaan Wenduine 
van het Vlaams Gewest zijn eindelijk 
opnieuw opgestart. De fouten van de 
vorige aannemer zijn hersteld.
De heraanleg van de Grotestraat wordt 
voorbereid. In 2020 werden verschillende 
rijrichtingen uitgeprobeerd.

Nieuw Mobiliteitsplan
Op 8 oktober 2020 keurde de gemeenteraad het Mobiliteitsplan goed. In dit plan 
vinden we de grote principes wat de verkeersafwikkeling, het parkeerbeleid, fiets- 
en wandel paden, enz. betreft. Het Mobiliteitsplan vormt het kader voor de concrete 
plannen die de komende jaren worden opgesteld. 



Wil je meer weten?  
Of wil je zelf je mening kwijt: 

www.open-en-nva.be 
      Open en N-VA De Haan-Wenduine 

V.
U.

: W
ilf

rie
d

 V
a

nd
a

el
e,

 W
a

rv
in

g
e 

17
, 8

42
1 D

e 
Ha

a
n


